
Dęblin, 
29.11.202 lr. 

Waldemar Chochowski 
Radny Rady Miasta Dęblin 

Burmistrz Miasta Dęblin 

poz. w rej. nr <&Qk,.2£0» 

Treść zapytania: (w celu uzyskania informacji o faktach bądź prowadzonych działaniach) 

W związku z licznymi interwencjami mieszkańców Dęblina zwracam się z pytaniami 
odnośnie wykrycia w dniu 04 listopada 2021r. bakterii coli w wodociągach miejskich 
zasilanych z obu ujęć: 
1.Dlaczego o ograniczeniach w jakości dostarczanej wody i zagrożeniach związanych z jej 
ponadnormatywny chlorowaniem nie zostali poinformowani natychmiast mieszkańcy w 
sposób zwyczajowo przyjęty na tablicach ogłoszeń na terenie miasta? 
2. Dlaczego MZGK nie przestrzega zapisów "Regulaminu dostarczania wody " 
uchwalonego uchwałą Rady Miasta? 
Mieszkańcy uważają, że zostali zlekceważeni przez spółkę której są faktycznym 
właścicielem, a nie uprzedzając ich o zagrożeniach związanych z podwyższonym 
chlorowaniem wody narażono ich na dolegliwości żołądkowe oraz problemy skórne. 

Odpowiedź na zapytanie składane na piśmie udzielana jest w formie pisemnej, nie później niż 
w terminie 14 dni od dnia otrzymania zapytania. 

Waldemar Chochowski 
/podpis/ 


